投票要注意的事項

Points to note when voting

用投票站提供的黑色筆,填滿你所選擇的候選人姓名左邊的橢圓圈。 ● 梁南瑜 LEUNG NAM YU ○ 彭思強 PANG SI KEUNG ○ 安日常 ON YAT SHEUNG ● 夏艾梅 HA NGAI MUI 	Fill in black the ovals opposite the names of the candidates of your choice with the pen provided at the polling station.
請勿 選擇多於須由所屬界別分組選出的席位數目(該數目會在選票上顯示), 否則有關選票將視為無效。	Vote for no more than the number of seats to be elected by the relevant subsector (that number will be shown on the ballot paper) or the ballot paper will be regarded as invalid.
填劃選票後: (i) 只有兩欄候選人名字的選票: 請勿摺疊選票 ; (ii) 共有四欄候選人名字的選票: 請將選票沿虛線摺疊一次 ,令已填劃的一面向內。 把已填劃的選票放進投票站提供的封套,再按封套上箭咀指示將載有選票的封套放進投票箱。 請勿摺疊封套。	After marking a ballot paper: (i) for the ballot paper(s) with two columns of names of candidates, please do NOT fold the ballot paper(s); (ii) for the ballot paper(s) with four columns of names of candidates, please fold the ballot paper(s) along the dotted line ONCE so that the marked side is inside. Put the marked ballot paper into the envelope provided at the polling station, and put the envelope containing the ballot paper into the ballot box as directed by the arrow on the envelope. Do NOT fold the envelope.
如果你在填劃選票時出錯或不慎損壞選票,你可將該選票交回投票站主任及要求換取另一張選票。投票站主任如信納證實有不慎或出錯之事,他/她會發給你另一張選票以代替填錯或損壞的選票。	If you make an error in marking a ballot paper or have inadvertently spoiled a ballot paper, you may return that ballot paper to the Presiding Officer and ask for a replacement. If it is established to the satisfaction of the Presiding Officer such inadvertence or the fact that you have made an error, he/she may issue another ballot paper to you in exchange for the mistakenly marked or spoilt ballot paper.